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org.nr : 920 613 683 
Rådsmøte nr. 2 2018 
 

Sted: møterom CNCs lokaler i Leksvik 
Tid: 19.03.2018 kl 19:00 

Referent: Egil Hammer  
 
Navn Funksjon Innkalt Møtt Referat til 

Egil Hammer Leder X X X 
Arvid Penna Steen Nestleder X X X 
Michael Kruksve Rådsmedlem X X X 
Børge Rødsjø Rådsmedlem X - X 
Anders Grande Rådsmedlem X X X 
Håvard Fjeldvær Rådsmedlem X - X 
Torun Bakken  Rådsmedlem X  X X 
Tore Skånøy Rådsmedlem/kasserer X X X 
Magni Iren Rabben Rådsmedlem X X X 
Morten Lillemo Rådsmedlem X X X 
Tove Irene Berge Rådsmedlem X - X 
Arnt Harald Aaslund Varamedlem X - X 
Geir Ole Gjølgali Varamedlem X - X 

 
Sak Tekst Ansvar Frist 
Sak 1 Gjennomgang av siste møtereferat – 14.02.18 

Referatet ble gjennomgått – ingen hadde noen 
bemerkninger her. 

  

Sak 2 
                                                                                                                                                                                               

Avtalen mellom Indre Fosen kommune og Indre 
Fosen idrettsråd 
Leder la frem forslag til ny avtale mellom IFK og IFIR som 
er litt mer detaljert enn den Rissa IR hadde mot Rissa 
kommune. Idrettsrådet gikk igjennom denne avtalen.  
Vedtak :  

 avtalen sendes til IFK v/rådmannen for 
gjennomgang og behandling 

 det sjekkes ut om denne avtaleinngåelsen kan 
behandles rent administrativt av IFIR eller om den 
må opp som en årsmøtesak (evt om det bare er en 
orienteringssak på årsmøtet) 
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Sak 3 Fordeling aktivitetsmidler – sammenligning Leksvik 
ved bruk av «Rissas regneark» 
Morten Lillemo la fram hvordan det hadde sett ut hvis 
midlene for Leksvik kommune i 2017 hadde blitt fordelt ut 
fra det regnearket som Rissa har brukt – dette ut fra de 
søknadsskjemaene som lagene i gamle Leksvik kommune 
sendte inn høsten 2017. 
Han har også laget et regneark der han har slått sammen 
de kommunale aktivitetsmidlene og sett på hvordan 
fordelingen av den totale potten fra de 2 kommunene ville 
blitt hvis vi skulle ha sett samlet på dette i 2017. Og et ark 

 
 
 

 



 

Sak Tekst Ansvar Frist
i regnearksfilen viser også hvordan da en god del av 
midlene hadde blitt flyttet fra gamle Rissa kommune til 
gamle Leksvik kommune. 
Regnearket ligger vedlagt. 
Det må jobbes videre opp mot kommunen (politisk og 
administrativt) for å se på en løsning her. Denne saken må 
også tas som en orienteringssak på årsmøtet slik at det blir 
synliggjort for lagene. 

Sak 4 Årsmøte 
Årsmøtet avholdes mandag 7. eller tirsdag 8. mai 2018 kl 
19:00 i Kantina i LIV-bygget i Vanvikan. 
Møterommet og bevertning er bestilt. 
Trøndelag Idrettskrets inviteres, det samme gjør Indre 
Fosen kommune v/ordfører. 
Idrettskretsen forespørres om de kan «foredra» litt rundt 
GDPR for idrettslagene (dvs. det nye personvern-direktivet 
fra EU som trår i kraft fra 25. mai i år). Samtidig også ha 
en status etter sammenslåingen av de to idrettskretsene til 
en. 
Andre orienteringssaker vil være aktivitetsmidlene fra IFK, 
både en gjennomgang av søknadsskjema og en orientering 
om den «skjeivfordelingen» som har vært i de 2 
kommunene Rissa og Leksvik og som nå dras med inn i 
den nye Indre Fosen kommune (med eksemplifisering av 
tallstørrelser). 
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Sak 5 Utsendinger til kretsting i Trøndelag idrettskrets 
Vi har fått beskjed fra kretsen pr. epost at de har ført opp 
feil antall representanter for vårt idrettsråd, dvs. i 
utsendelsen står det at vi kan møte med 2 fra gamle Rissa 
IR og 1 fra gamle Leksvik IR. Beskjeden nå er at vi har 2 
representanter vi kan stille med for Indre Fosen IR. Vi kan 
gjerne møte med de 3 representantene vi vedtok på siste 
møte, men det er kun 2 som er stemmeberettigede. 
Vedtok nå at det er leder som representerer sammen med 
Tove Irene Berge. Vararepresentanter er nestleder og 
Magni Iren Rabben. 
 

  

Sak 6 Eventuelt 
 
Registrering av Indre Fosen Idrettsråd i 
Brønnøysundregisteret – denne er i gang og skal være på 
plass ila kort tid. Vi har allerede fått organisasjonsnr men 
mangler noen opplysninger som må sendes inn for endelig 
godkjenning. Leder sender inn disse. 
 
Korriger info/opplysninger opp mot idrettsforbund. Leder 
har vært i kontakt med NIF og fått beskjed om at vi må 
avvente korrigering av opplysningene for IFIR inntil NIF har 
fått på plass alle kommunenr-endringene. Følges opp av 
leder. 
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www.rissair.nif.no


